



Michel Clairoux, animateur paroissial | michel.clairoux@me.com | 819 580-0092

Bulletin paroissial | Parish Bulletin

18 juin 2023 18 June 2023

Messe offerte / Mass celebrated for Marie-Antoinette (Ninette) Gagnon Sylvestre.

Notre célébrant / our celebrant : abbé Léo Durocher.

Banque Alimentaire / Food Bank

Dans la Bible Matthieu 7:7-8 : « Demandez et vous recevrez; cherchez et vous trouverez, frappez et l'on vous ouvrira la porte. » Aussi, 1 Thessaloniens 5:16-18 : « Soyez toujours joyeux, priez sans cesse, rendez grâces en toutes choses, car c'est à votre égard la volonté de Dieu en Jésus Christ. »

Merci à vous tous pour votre générosité, nous vous avons demandé et vous avez ouvert la porte et vous avez donné. Bravo de Julia Kydd.

----- *-----

In the Bible Matthew 7:7-8: 'Ask, and it will be given to you, search, and you will find; knock and the door will be opened to you. For the one who asks always receives; the one who searches always finds; the one who knocks will always have the door opened to him.'

Also 1 Thessalonians 5:16-18: 'rejoice always, pray continually, give thanks in all circumstances; for this is God's will for you in Jesus Christ.'

Thank you ALL for your generosity, we asked and you opened and gave. Bravo from Julia Kydd.

Merci à vous, Julia et D'Arcy, Thank you.

Prières / Prayers

Tout le conseil de pastorale du secteur Bellevue (9 personnes) se réunira le 22 juin prochain dans la Maison Lucien Vachon. L'objectif est la planification de nos activités pour l'année prochaine qui débute en septembre. Priez le Saint-Esprit pour nous.

----- *-----

The entire pastoral council of the Bellevue sector (9 people) will meet on June 22 at the Maison Lucien Vachon. The objective is the planning of our activities for next year, starting in September. Please pray to the Holy Spirit for us.

Priez pour nos malades / Pray for our sicks

Certains paroissiens ont des épreuves reliées à leur santé. Prions pour eux.

-----*-----

Some parishioners have hardships related to their health. Let's pray for them

Procession aux flambeaux au mont Bellevue

Je vous en avais parlé, allez voir ce lien, c'est très beau.

-----*-----

I have mentioned this to you; you can go to this link and see for yourself. It is just beautiful.

https://www.facebook.com/croixglorieusesherbrooke/videos/226795513462832?locale=fr_FR

Maison Lucien Vachon

Ce dimanche, j'ai une surprise pour vous lors de notre café...

-----*-----

This Sunday, I have a surprise for you with our coffee after mass.



*Michel Clairoux,
Animateur paroissial / Parish animator*